
PROTOKOL Nr XXIX/2010

z obrad XXIX SESJI RADY GMINY KOLBIEL

z dnia 05 marca 2010 r.

Otwarcia obrad XXIX Sesji Rady Gminy Kolbiel dokonal o godzinie 16^
Przewodnicza^cy Rady Pan Adam Roslaniec. Stwierdzil na podstawie listy obecnosci, ze w
sesji uczestniczy 12 Radnych na stan og61em 15-tu, stanowi to kworum przy kt6rym Rada
moze obradowac i podejmowac prawomocne uchwaly.

W Sesji uczestniczyli ponadto:

- W6jt Gminy - Pan Adam Budyta,
- Zast^pca W6jta Gminy - Pani Ewa Mazek,
- Skarbnik Gminy - Pani Hanna Michalska,
- Kierownik Gospodarki Komunalnej - Pan Zbigniew Parol,
- Dyrektor Gminnego Zespolu

Ekonomiczno-Administracyjnego
Szk61 - Pani Bozena Wilczek,

- Dyrektor Szkoty Podstawowej
w Czlek6wce - Pani Malgorzata Szostak,

- Kierownik Posterunku Policji
w Kotbieli - Pan Marek Kopka,

- Radny Powiatu - Pan Mieczyslaw Nowak,
- Radna Powiatu - Pani Aneta Bartnicka,
- dziennikarz ,,Tygodnika Regionalnego" - Pan Artur Kubajek,
- softysi wg. zala^czonej listy

oraz mieszkancy.

Przewodnicza_cy powital przybylych i przedstawil proponowany porza^dek obrad.

Proponowany porzqdek ubrad

1. Otwarcieobrad.
2. Przyj^cie proponowanego porzajiku obrad.
3. Przyj^cie protokolu z obrad XXVIII-ej Sesji Rady Gminy Kott>iel.
4. Przedstawienie przez Kierownika Posterunku Policji w Kolbieli informacji o stanie

bezpieczenstwa i porzajdku publicznego na terenie Gminy Kolbiel za rok 2009.
5. Sprawozdanie W6jta Gminy z dzialalnosci mi^dzysesyjnej.
6. Podj^cie uchwal w sprawie :

- zmian w budzecie na rok 2010;
- wyodr$bnienia w budzecie Gminy Kolbiel na 2011 rok srodk6w stanowia^cych fundusz
solecki;

- zatwierdzenia Plan6w Odnowy Miejscowosci Czlek6wka, Gadka, Ka^ty, Kolbiel,
Lubice, Oleksin, S^poch6w, Sufczyn, Rudzienko;

- wyrazenia zgody na realizacj$ projekt6w systemowych dofmansowanych
z Europejskiego Funduszu Spolecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapital
Ludzki, Priorytet VII Promocja Integracji Spolecznej;
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- zmiany uchwaly Nr XXVII/161/2009 Rady Gminy Kolbiel z dnia 26 listopada
2009r. w sprawie: powolania dla solectwa Glupianka inkasenta podatku rolnego,
lesnego, od nieruchomosci i okreslenia wysokosci wynagrodzenia za inkaso.

7. Zapytania, interpelacje, woIne wnioski.
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
9. Zamkni$cie obrad.

Przewodnicza^cy poinforrnowal, ze proponowana jest zmiana porzadku obrad - dodanie do
pkt. 6 - Podjecie uchwal, projekt6w uchwaly w sprawie:

1. nabycia nieruchomosci gruntowej nr ew. 126 o pow. 600 m , polozonej w
miejscowosci Oleksin;

2. dzierzawy nieruchomosci gruntowej nr. ew. 2038/20 o pow. 3151 m , polozonej w
miejscowosci Kolbiel.

Przewodnicza^cy zapytal Radnych czy maj% inne uwagi lub zastrzezenia do przedstawionego
porzadku. Nikt nie zglosil uwag lub zastrzezen.

Przewodnicza^cy poddal pod glosowanie zmian$ porzadku obrad - dodanie do pkt. 6 Podj$cie
uchwal, projektu uchwaly w sprawie: nabycia nieruchomosci gruntowej nr ew. 126 o pow.
600 m , polozonej w miejscowosci Oleksin.
Zajej przyj^ciem glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujaeych si$ - nie
bylo. Zmiana porzatiku obrad zostala przyj^tajednoglosnie.

Przewodnicza^cy poddal pod glosowanie zmian$ porz^dku obrad - dodanie do pkt. 6 Podj^cie
uchwal, projektu uchwaly w sprawie: dzierzawy nieruchomosci gruntowej nr. ew. 2038/20
o pow. 3151 m^ , polozonej w miejscowosci Kolbiel.
Zajej przyj$ciem glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw- nie bylo, wstrzymujq.cych sie_ - nie
bylo. Zmiana porzajiku obrad zostala przyje_tajednoglosnie.

Nast$pnie Przewodnicz^cy odczytal zmieniony porza^dek obrad.
Przewodnicza^cy poddal pod glosowanie zmieniony porza^dek obrad.
Zajego przyj^ciem glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujq.cych sie, -
nie bylo. Porzajdek obrad zostal przyj$tyjednoglosnie.

Realizujqc pkt 3 porz^dku obrad Przewodniczqcy poddal pod glosowanie przyj^cie
protokolu z obrad XXVIII Sesji Rady Gminy Kolbiel.

Poinformowal, ze protok61 byl wylozony w biurze rady i nie zgtoszono do niego uwag.
Zapytal czy radni chcaJe zglosic. Uwag nie zgloszono.

Nastepnie Przewodnicz^cy poddal pod glosowanie przyj$cie protok61 z obrad XXVIII Sesji
Rady Gminy Kolbiel.
Zajego przyj^ciem glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuj^cych si? -
nie bylo.
Protok61 z obrad XXVIII Sesji Rady Gminy zostal przyj$tyjednoglosnie.

pkt.4 porzqdku obrad Przewodnicz^cy Rady przekazat glos Kierownikowi
Posterunku Policji Panu Markowi Kopce, kt6ry przedstawil Sprawozdanie z
dzialalnosci Posterunku policji w Kotbieli - Komisariatu Policji w Karczewie o stanie
bezpieczenstwa i porzqdku publicznego na terenie Gminy Kolbiel za rok 2009.



Sprawozdanie to stanowi zala^cznik nr 1 do protokolu.

Przybywa Rady Pan Waldemar Kloch. Stan radnych, 13 radnych.

Nastepnie realizujqc pkt 5 por/.qdku obrad Przewodnicz^cy przekazal glos W6jtowi
Gminy Panu Adamowi Budycie, kt6ry przedstawil Sprawozdanie z dzialalnosci
miedzysesyjnej.

7 stycznia spotkal si$ z W6jtem Gminy przedstawiciel firmy ,,Falk". Firma ta realizuje na
terenie powiatu otwockiego uslugi medyczne - ratownictwo medyczne. Spotkanie dotyczylo
usytuowania karetki pogotowia na terenie Gminy Kolbiel. Wst$pna propozycja lokalizacji nie
uzyskala pozytywnej opinii SANEPID. Istnieje zatem mozliwosc zgtaszania propozycji
lokalizacji karetki pogotowia. Miejsce takie powinno umozliwiac odpoczynek ratownikom
medycznym, posiadac aneks kuchenny, toalete_, pomieszczenia powinny byc odpowiedniej
wysokosci,
9 stycznia W6jt Gminy uczestniczyl w posiedzeniu Zarzadu Gminnego OSP oraz zebraniu
sprawozdawczym OSP Rudzienko.
14 stycznia W6jt Gminy uczestniczyl w spotkaniu wiadz powiatu i gmin z Dyrektorem
Szpitala Powiatowego w sprawie sytuacji fmansowej szpitala. Dyrektor wyjasnil przyczyny
problem6w finansowych, zapewnil o znacznej poprawie sytuacji fmansowej szpitala.
19 stycznia W6jt Gminy zaprosil na spotkanie dyrektor6w plac6wek oswiatowych. Tematem
spotkania byl przydzial srodk6w finansowych na remonty plac6wek, praca plac6wek w czasie
ferii, w tym organizacja ferii w szkole.
W6jt Gminy podzi$kowal dyrektorom szk61 za prac? w czasie ferii.
28 stycznia odbylo si^ posiedzenie Zarzadu Stowarzyszenia LGD ,,Natura i Kultura".
Tematem posiedzenia byly wnioski o dofmansowanie malych zadari, szczeg61nie na
obszarach wiejskich.
29 stycznia odbylo si$ spotkanie W6jta Gminy i Przewodniczaeego Rady z Prezesem PGE
Dystrybucja Warszawa-Teren sp z o.o. Dwa tygodnie p6zniej odbylo si^ spotkanie w
Urz^dzie Gminy w tym samy skladzie poszerzonym o projektanta. Tematem spotkania byla
budowa stacji RSM w Kolbieli, czego b^dzie tez dotyczylajedna z uchwal proponowanych na
XXIX Sesj^. Ukonczenie budowy stacji RSM w Kolbieli przewidzianejest do konca 2010
roku.
30 stycznia W6jt Gminy uczestniczyl w zebraniu sprawozdawczym OSP Kolbiel.
30 stycznia W6jt Gminy uczestniczyt r6wniez w mszy sw. kombatant6w AK walczq_cych w
szeregach Piechoty Wolynskiej. Msza swie_ta byla celebrowana w Kosciele Sw. Wincentego
a Paulo w Otwocku .
6 lutego W6jt Gminy uczestniczyl w zebraniu sprawozdawczym OSP Sufczyn.
7 lutego W6jt Gminy uczestniczyl w zebraniu sprawozdawczym OSP Lubice.
10 lutego W6jt Gminy uczestniczyl w odprawie bezpieczenstwa sluzb mundurowych powiatu
otwockiego.
W6jt Gminy przy tej okazji podziekowal za wsp61pracCj Kierownikowi Posterunku Policji w
Kolbieli.
13 lutego W6jt Gminy uczestniczyl w zebraniu sprawozdawczym OSP Glupianka. Zapadla
na nim decyzja o samorozwiazaniujednostki.
14 lutego W6jt Gminy uczestniczyl w zebraniu sprawozdawczym OSP Teresin.
20 lutego W6jt Gminy uczestniczyl w zebraniu sprawozdawczym OSP KaJ:y.
21 lutego W6jt Gminy uczestniczyl w zebraniu sprawozdawczym OSP Rudno.
23 lutego W6jt Gminy zorganizowal spotkanie z dyrektorami szk61. Tematem byl dodatek
motywacyjny do wynagrodzenia oraz podsumowanie pracy szk61 za I semestr.
24 lutego W6jt Gminy uczestniczyl w spotkaniu z mieszkancami Rudzienka. Spotkanie
dotyczylo budowy kanalizacji. Uczestniczyi w nim r6wniez projektant, kt6ry p6zniej



indywidualnie zapoznawal mieszkanc6w z warunkami przyta^czenia si? do sieci
kanaIizacyjnej.
27 lutego W6jt Gminy uczestniczyl w zebraniu sprawozdawczym OSP Gadka.
28 lutego W6jt Gminy uczestniczyl w zebraniu sprawozdawczym OSP Se_poch6w.
1 marca W6jt Gminy uczestniczyl we wsp61nym posiedzeniu wszystkich Komisji, kt6rego
tematem bylo om6wienie projekt6w uchwal na ta, sesj$.
2 marca W6jt Gminy uczestniczyl w szkoleniu dotyczqeym wniosk6w o dofmansowanie z
Programu LEADER realizowanego przez Stowarzyszenie LGD ,,Natura i Kultura".
W6jt Gminy stwierdzil, ze uzyskanie tych srodk6wjest trudne, ale warto si^ o nie ubiegac.
Nab6r wniosk6w rozpocznie si$ 29 marca.
4 marca W6jt Gminy wraz z Kierownikiem GOPS uczestniczyli w spotkaniu przedstawicieli
Gminy Kolbiel i Wia^zowna z Wicestarosta, i Skarbnikiem Powiatu. Spotkanie dotyczylo
warsztat6w terapii zaj$ciowej dla doroslych os6b niepelnosprawnych . W ubieglym roku
Gmina Kolbiel zobowia^zata si? do wsparcia fmansowego tego typu warsztat6w
prowadzonych przez Stowarzyszenie ,,Jestesmy" w Radi6wku. Finansowanie tego
przedsi$wzi$cia stanowi jednak zadanie powiatu. Powiat otwocki wyrazit zgod^ na
prowadzenie warsztat6w przez Stowarzyszenie jesli zabezpieczy ono stosowne srodki
fmansowe. Powiat zaproponowal zawarcie porozumienia w kt6rym Gmina Wiazowna i
Kolbiel zobowiajzalby si$ do fmansowania warsztat6w prowadzonych przez Stowarzyszenie.
5 marca Przewodniczaey i Wiceprzewodnicza^cy Rady odebrali podpisy elektroniczne,
kt6rych posiadanie wymaganejest w przepisach prawa.

W6jt Gminy poinformowal, ze 17 marca w Zespole Szk61 Gastronomicznych w Otwocku
odb^dzie si? rozprawa administracyjna dotycza^ca srodowiskowych uwarunkowan
przedsi^wzi^cia polegajacego na rozbudowie drogi krajowej nr 17 do parametr6w drogi
ekspresowej od w^zta " Lubelska " w Wia^zownej do granicy wojew6dztwa lubelskiego z
wyla,czeniem fragmentu drogi obejmuj^cego istniejaca^obwodnic^ Garwolina.
30 marca w Osrodku Kultury w Garwolinie odb$dzie si^ rozprawa administracyjna dotycza^ca
srodowiskowych uwarunkowan przedsi^wzi^cia polegajq.cego na rozbudowie drogi krajowej
nr 17 do parametr6w drogi ekspresowej od w^zla " Lubelska " w Wi^zownej do granicy
wojew6dztwa lubelskiego z wyta^czeniem fragmentu drogi obejmuja^cego istnieja^
obwodnic? Garwolina,

W6jt Gminy podziqkowal za pomoc w zimowym utrzymaniu dr6g i dobr^wsp61prac^ w tym
zakresie ze Sp61dzielnia^K61ek Rolniczych . Stwierdzil, ze choc realizacja tego zadania byla
kosztowana to dobry stan dr6g zauwazaly r6wniez osoby spoza Gminy Kolbiel.
Poprosil o zglaszanie do Kierownika Gospodarki Komunalnej biez^cych potrzeb w zakresie
letniego utrzymania dr6g.

Przybywa radny Pan Dariusz Sok61. Stan radnych, 14 radnych.

IU-uli/uj;jc pkt. 6 por/;|dku obrad przyst^piono do podj^cia uchwal.

Przewodnicz^cy odczytal uchwal? Nr XXIX/170/2010 w sprawie: zmian w budzecie Gminy
narok2010.

Uzasadnienie do uchwaly przedstawila Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska.

Przewodniczqcy Rady Pan Adam Roslaniec - czy sq. pytania? Nie widz^.



Nast^pnie przystajriono do glosowania nad uchwala^Nr XXIX/170/2010 w sprawie:
zmian w budzecie Gminy na rok 2010.
Za przyj$ciem uchwaly glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja^cych
si^-nie bylo. Uchwal$ NrXXIX/170/2010 przyj$tojednoglosnie.

Przewodniczacy odczytal uchwal? Nr XXIX/171/2010 w sprawie:
wyodr$bnienia w budzecie Gminy Kolbiel na 2011 rok srodk6w stanowia^cych fundusz
solecki.

Uzasadnienie przedstawila Zastej>ca W6jta Pani Ewa Mazek.

Poinformowala, ze zgodnie z ustawa^ uchwale_ w sprawie wyodr^bnienia srodk6w
stanowi^,cych fundusz solecki rada gminy podejmuje do 31 marca. Wysokosc srodk6w dla
poszczeg61nych sotectw b$dzie znana po 30 czerwca 2010 r., gdyz do ich wyliczenia
konieczny jest stan mieszkanc6w z tego dnia. Informacj^ o wysokosci srodk6w dla solectw
w6jt zobowi^zanyjest przekazac sohysom do 31 lipca 2010 r. Wnioski be_dzie mozna skladac
do 30 wrzesnia 2010 r.

Przewodniczqcy Rady Pan Adam Roslaniec - czy sa^jakies pytania radnych? Nie widz$.

Nast^pnie przystaj>iono do glosowania nad uchwal^NrXXIX/171/2010 w sprawie:
wyodr$bnienia w budzecie Gminy Kolbiel na 2011 rok srodk6w stanowia^cych fundusz
sotecki.
Za przyj^ciem uchwaly glosowalo 13 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuj^cych
sie^ - 1 (Radna Pani Elzbieta Majewska). Uchwal^ Nr XX1X/171/2010 przyje_to wi^kszoscia,
gtos6w.

Przewodniczajsy odczytal uchwal$ Nr XXIX/172/2010 w sprawie:
zatwierdzenia Plan6w Odnowy Miejscowosci Czlek6wka, Gadka, Kajy, Kolbiel, Lubice,
Oleksin, S$poch6w, Sufczyn, Rudzienko.

Wojt Gminy Pan Adam Budyta - plan odnowy miejscowosci musi byc przyj^ty uchwal^
rady gminy. Jest on konieczny dla lokalnej grupy dzialania skladaj^cej si? z czlonk6w
stowarzyszeri, Gmin, jednostek OSP i Szk61 , aby mogla zlozyc wniosek w Programie
Rozwoju Obszar6w Wiejskich. Plany odnowy zawieraja^ charakterystyk? miejscowosci i jej
potrzeby. Nie istnieje okreslona prawnie struktura dokumentu. Przy opracowywaniu plan6w
posilkowalismy si^ rozwi^zaniami miejscowosci w kt6rych LGD dzialaly wczesniej.

Radna Pani Leokadia Konca - wnioski b^dzie mozna skfadac od 29 marca jesli sami
mieszkancy opracuja^plan odnowy i zostanie on przyj^ty b^dq,mogli dola^czyc si^ do tej listy.
Mozna odniesc wrazenie, ze o niekt6re miejscowosci nikt nie dba. Czy mozna opracowac
plan odnowy miejscowosci indywidualnie?

W6jt Gminy Pan Adam Budyta - plany odnowy powinny byc tworzone przez te grupy,
kt6re chca^ cos zrobic dla swojej miejscowosci. To sami mieszkancy powinni wyjsc z taka^
inicjatywa^. Urza^d Gminy zajaj si^ opracowaniem plan6w odnowy z uwagi na fakt, ze brak
takiego dokumentu uniernozliwi skladanie wniosk6w. Plan odnowy musi byc przyj$ty
uchwala rady gminy. Wyjasni? teraz kryteria jakimi kierowalem si? przy wyborze
miejscowosci dla kt6ry plan odnowy opracuje urza,d gminy. Sa. to te miejscowosci w kt6rych
jakas organizacja lub Gmina Kotbiel zamierza realizowac przedsiewzi^cie w oparciu o srodki
z programu LEADER. Sâ  to miejscowosci gdzie znajduje si^ szkola, jednostka OSP lub



stowarzyszenie lub tez gdzie Gmina Kotbiel zamierza wybudowac zgodnie z Planem
Rozwoju Lokalnego plac zabaw, gdyz z uwagi na trudnq_ sytuacje Urz^du Marszaikowskiego
nie bedzie mogla wesprzec tych inwestycji z jego srodk6w. Nie oznacza to, ze Gmina
zapomniala o jakiejs miejscowosci. Na etapie tworzenia LGD bylo wieIe spotkan, p6zniej o
dziaialnosci LGD mozna bylo dowiedziec si$ u Pani Rlysko i ze strony internetowej Gminy
Wiazowna, gdzie LGD ma swojq_siedzibe_. Ostatnio odbyio si? szkolnie w Urz$dzie Gminy na
temat mozliwosci skladnia wniosk6w. Dowiedzielismy si$, ze wnioski z przedsie_wzie_ciami
dotyczaeymi kultury kolbielskiej moga^ zglaszac r6wniez grupy spoza Gminy Kotbiel. Gdyby
z danej miejscowosci pojawily si? osoby dziejape w ramach LGD i sktadaly najej
forumjakies wnioski, to taka miejscowosc r6wniez mialby opracowany plan odnowy. Samo
napisanie planu odnowy niejest celem, celemjest uzyskanie dofmansowaniajakiegos
przedsiewzi$cia. W tym roku b^dziejeszczejeden nab6r wniosk6w. Termin o kt6rym
wspomnialemjest terminem pierwszego naboru. Dzi^kuj^ wszystkim kt6rzy od kilku lat
uczestnicz3,w programie LEADER. Mam nadziej^, ze finalem tej aktywnosci b^da_
pozytywnie zweryfikowane wnioski i uzyskane wsparcie finansowe. Wsparcie to b$dzie
wynosilo 52 % koszt6w inwestycji zrealizowanej wczesnie w calosci ze srodk6w wlasnych.

Nast^pnie przystaj>iono do gJosowania nad uchwal^Nr XXIX/172/2010 w sprawie:
zatwierdzenia Plan6w Odnowy Miejscowosci Cztek6wka, Gadka, Ka,ty, Kolbiel, Lubice,
Oleksin, S^poch6w, Sufczyn, Rudzienko .
Za przyj$ciem uchwaly glosowalo 13 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja^cych
si?- 1 (Radny Pan Michal Zelazo). Uchwal? Nr XXIX/172/2010 przyj^to wi^kszoscia^
glos6w.

Przewodniczajsy odczytal uchwat^ Nr XX1X/173/2010 w sprawie:
wyrazenia zgody i zatwierdzenia do realizacji projektu systemowego ,,Szansa na lepsze jutro"
dofmansowanego z Europejskiego Funduszu Spolecznego w ramach Programu Operacyjnego
Kapital Ludzki, Priorytet VII Promocja Integracji Spolecznej.

Uzasadnienie przedstawila Kierownik Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej w Kolbieli
Pania^Jolant^ Zdunczyk.

Poinformowala, zc GOPS zlozyt juz wniosek jednak dla realizacji projektu konieczna jest
uchwala rady gminy. Wklad wlasny wyniesie 10, 5 % koszt6w calego projektu. W ramach
projektu wyplacone zostanq.zasilki celowe dla uczestnik6w. Projekt ma na celu aktywizacj^
uczestnik6w, przywr6cenie ich spoteczenstwu i nabycie przez nich nowych kwalifikacji. W
ramach projektu odb$da^ si^ 2 rodzaje szkolen. Poza szkoleniami zawodowymi odbed^ si?
szkolenia komputerowe, grupowe i indywidualne spotkania z psychologiem, badania
medycyny pracy. Jeszcze nie widmojakie szkolenia zawodowe b^da^realizowane.
Stwierdzila, ze obecnie prowadzone sq_poszukiwania ch^tnych, z kt6rymi w biezapym roku
jest problem. Nab6rjest ruchomy, stala Hsta uczestnik6w zostanie sporza_dzona.

Radny Pan Andrzej 7V<zyw/a-jakie sa,wymagania dla osoby ch$tnej wzia^c udzial
)!ekcie?

vv
projekcie?

Kierownik GOP Pani Jolanta Zdunczyk - musi to byc osoba bezrobotna lub nieaktywna
zawodowo.

Radny Pan Andrzej Prasula - czyjest kryterium wieku?

Kierownik GOP Pani Jolanta Zdunczyk - muszaJo byc osoby w przedziale wiekowym 18
- 45 lat, osoby w tym wieku chcajeszcze cos robic. W tej grupie jest najwi$cej nieaktywnych



i bezrobotnych kobiet.

Radny Pan Andrzej Prasula - czy nie ma potrzeby prowadzenia takiego projektu dla
pan6w?

Kierownik GOP Pani Jolanta Zdunczyk- wi^cej kobiet korzysta z pomocy GOPS. Jesli
chodzi o podopiecznych GOPS - m^zczyzn, s^to niestety przewaznie osoby uzaleznione.

Nast^pnie przystaj)iono do giosowania nad uchwala^Nr XXIX/173/2010 w sprawie:
wyrazenia zgody i zatwierdzenia do realizacji projektu systemowego ,,Szansa na lepszejutro
dofmansowanego z Europejskiego Funduszu Spolecznego w ramach Programu Operacyjnego
Kapital Ludzki, Priorytet VII Promocja Integracji Spolecznej.
Za przyj^ciem uchwaly gtosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja^cych
si? - nie bylo. Uchwal? Nr XXIX/173/2010 przyj$tojednoglosnie.

Przewodnicza^cy odczytal uchwal$ Nr XXIX/174/2010 w sprawie:
powolania dla solectwa Glupianka inkasenta podatku rolnego , lesnego, od nieruchomosci i
okreslenia wysokosci wynagrodzenia za inkaso.

Uzasadnienie przedstawila Zast^pca W6jta Pani Ewa Mazek.

Stwierdztta, ze Regionalna Izba Obrachunkowa w Warszawie wymaga aby ta uchwala zostala
opublikowana w Dzienniku Urz$dowym Wojew6dztwa Mazowieckiego. W zwi^zku z czym
proponuje si? ponowne przyj^cie tej uchwaly, kt6ra b^dzie podlegac publikacji.
WyjasniaJ9,c nast^pny projekt uchwaly w sprawie powolania inkasenta dla solectwa Sufczyn
poinformowala, ze jego inicjatorem byl Soltys Pan Stanislaw Pi^tka, kt6ry uzasadnil swoj^
prosb^ wzgl^dami prywatnymi.

Nastejmie przystaj)iono do glosowania nad uchwal^Nr XXIX/174/2010 w sprawie:
powolania dla sotectwa Glupianka inkasenta podatku rolnego , lesnego, od nieruchomosci i
okreslenia wysokosci wynagrodzenia za inkaso .
Za przyj^ciem uchwaly glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja^cych
si^-nie bylo. Uchwal^ Nr XXIX/174/2010 przyje_tojednoglosnie.

Przewodnicza^cy odczytal uchwai? Nr XXIX/175/2010 w sprawie:
powolania dla solectwa Sufczyn inkasenta podatku rolnego , lesnego, od nieruchomosci i
okreslenia wysokosci wynagrodzenia za inkaso.

Przewodniczqcy Rady Pan Adam Roslaniec - czy saJakies pytania? Nie widz$.

Nastejmie przystajnono do glosowania nad uchwala^Nr XXII1/175/2010 w sprawie:
powolania dla solectwa Sufczyn inkasenta podatku rolnego , lesnego, od nieruchomosci i
okreslenia wysokosci wynagrodzenia za inkaso .
Za przyj^ciem uchwaly glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja^cych
si^-nie bylo. Uchwal$ Nr XXIX/175/2010 przyj$tojednoglosnie.

Przewodnicza,cy odczytal uchwal^ Nr XXIX/176/2010 w sprawie:
nabycia nieruchomosci gruntowej nr ew. 126 o pow. 600 m , polozonej w miejscowosci
Oleksin.



Uzasadnienie do uchwaiy przedstawita Zaste_pca W6jta Pani Ewa Mazek.

Poinformowala, ze nabycie tej nieruchomosci zostanie pokryte ze srodk6w fmansowych
przyznanych solectwu Oleksin w2010 roku w ramach funduszu soleckiego.

Nastepnie przystapiono do glosowania nad uchwala^Nr XXIX/176/2001 w sprawie:
^nabycia nieruchomosci gruntowej nr ew. 126 o pow. 600 m , polozonej w miejscowosci

Oleksin.
Za przyj$ciem uchwaly gtosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuj^cych
si^-nie bylo. Uchwal$ Nr XXIX/176/2010 przyj$tojednogk>snie.

Przewodnicza,cy odczytal uchwal^ Nr XXIX/177/2010 w sprawie: dzierzawy nieruchomosci
gruntowej nr. ew, 2038/20 o pow. 3151 m^ , polozonej w miejscowosci Kolbiel.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta projekt tej uchwaty jest owocem spotkan z
przedstawicielami PGE Warszawa- Teren. Na wydzierzawionej dzialce zostanie wybudowana
rozdzielnia RSM, do kt6rej doprowadzone zostana, linie energetyczne ze stacji w Woli
Karczewskiej. Wraz z Kierownikiem Parolem znalezlismy taka^ dzialk^ w terenie.
Rozdzielania RSM w Kolbieli po zmianie Planu Zagospodarowania Przestrzennego b$dzie
mogla byc rozbudowana. Zobowia^zanie do realizacji inwestycji przez PGE Dystrybucja
Warszawa-Teren na tym terenie zostaly spisane w protokole ze spotkania. Na tym
przedsi^wzi^ciu skorzystaja^ nie tylko mieszkancy, ale i wlasciciele miejscowych firm.
Inwestycja ta umozliwi rozbudow? firmy Oskroba, r6wniez inne firmy takie jak Witoplast,
Gruplast czy Semelrock b^da^ potrzebowaly wi$cej prq,du. Przedsi^wzi^cie moze tez
przyci^gna^c na teren gminy nowych inwestor6w. Jego efekt b^dzie odczuwalny poprzez
zabezpieczenie potrzeb energetycznych gminy na kolejne 10 lat. Dzierzawa przewidzianajest
na dluzszy okres, aby w przyszlosci PGE Dystrybucja Warszawa - Teren zrealizowalo
kolejna^ inwestycj^ - budow$ stacji RPZ, kt6ra tez zmiesci si? na gminnej dzialce. Przyjmujae
tq,uchwal? zapewnimy bezpieczenstwo energetyczne Gminy Kolbiel.

Przewodniczqcy Rady Pan Adam Roslaniec - czy saJakies pytania? Nie widz^.

Nast^pnie przystapiono do glosowania nad uchwalq,Nr XXIX/177/2010 w sprawie:
dzierzawy nieruchomosci gruntowej nr. ew. 2038/20 o pow. 3151 m^ , polozonej w
miejscowosci Kolbiel.
Za przyj$ciem uchwaly glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja^cych
si$ - nie bylo. Uchwal^ Nr XXIX/177/2010 przyj^tojednoglosnie.

Pkt 7 i 8 porzqdku obrad - Zapytania, interpeIacje, wolne wnioski oraz odpowiedzi na
interpelacje i zapytania.

Pan Anatol Tkacz - Pan W6jt poinformowal, ze 17 marca w Otwocku odb$dzie si^
rozprawa administracyjna dotycza^ca oceny oddzialywania na srodowisko przebudowy drogi
szybkiego ruchu nr 17. Zapomnial jednak dodac, ze od 12 marca do 1 kwietnia maja^ odbyc
si? konsultacje spoleczne. Mozna b^dzie skladac wnioski do Regionalnego Dyrektora
Ochrony Srodowiska i wypowiedziec si^ odnosnie przewidywanych przebieg6w i wniosku o
wydanie decyzji srodowiskowych. Dokumenty sa,jednak u Regionalnego Dyrektora Ochrony
Srodowiska w Warszawie. Jesli W6jt je posiada to powinien je udost$pnic. Obwieszczenie o



konsultacjach powinno byc tez umieszczone na stronach Gminy. Umieszczone na stronach
Gminy obwieszczenia Regionalnego Dyrektora Ochrony Srodowiska sq.mniej wazne.
Pan W6jt zapomnial tez wspomniec w swoim sprawozdaniu o rozprawie przed Wojew6dzkim
Sadem Administracyjnym, kt6ra odbyla si$ 19 lutego i dotyczyla skargi W6jta na
postanowienie Samorzajdowego Kolegium Odwoiawczego, uchylaj^cego postanowienie
W6jta nakladajajce obowi^zek sporza^dzenia raportu oddziaJywania na srodowisko dla
budowy obwodnicy Kolbieli w ci^gu drogi krajowej nr 50. Pouczaj^ce bylo uzasadnienie do
wyroku w kt6rym sa^d przedstawil w jaki spos6b funkcjonuje organ gminy i w imieniu
mieszkanc6w dziala przeciwko nim. W post$powanie zaangazowano srodki fmansowe i
ekspert6w. W rozprawie przed s^dem administracyjnym nie uczestniczyl jednak zaden z tak
licznych urz^dnik6w Gminy Kolbiel, kt6ra powinna byc przez kogos reprezentowana.
Sprawy podobne do tej be_da^ si? bowiem powtarzaly. Zasadne jest aby wlasciwa Komisja
przeanalizowaia tryb wydawania tego postanowienia i zasady postej5owania w innych
instancjach, jacy eksperci uczestniczyli w postepowaniu i jak zostali powolani oraz dlaczego
zaproponowali bl$dne rozstrzygni$cie? Byloby to pozyteczne dla przyszlych spraw.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta - wszystkie informacje sq. zawarte w obwieszczeniu z
kt6rym mozna si? zapoznac. Gmina nie ma doswiadczenia w takich sprawach. Jedne sprawy
wygrywa, drugie przegrywa. Nikt nie ma monopolu na wiasciwa^ interpretacje_ przepis6w.
Wsr6d okolicznych gmin to my pierwsi prowadzimy post$powanie o takim znaczeniu jak
decyzja o srodowiskowych uwarunkowaniach przebudowy drogi krajowej nr 50. Nie chcemy
przeciajjac post^powania w czasie bo nikomu to nie b$dzie sluzylo. Gmina moglaby w
oparciu o podane uzasadnienie wnioskowac o uchylenie tego wyroku. Sâ d nie zdaje sobie
chyba sprawy z konsekwencji tego co uznaje za smszne w uzasadnieniu do wyroku.
Stwierdza bowiem, ze za strony post^powania powinni byc uznani wlasciciele wszystkich
nieruchomosci przez kt6re ma przebiegac projektowana w taki czy inny spos6b droga.
W kwestii koszt6w to Gmina b^dzie ponosila jeszcze wi^ksze naklady niz teraz na
prowadzenie tej procedury. Post^powanie w sprawie drogi krajowej nr 17 prowadzi
Wojewoda, kt6ry przekazai je Regionalnemu Dyrektorowi Ochrony Srodowiska i ta sprawa
toczy siê  szybciej. Post$powanie w sprawie drogi krajowej nr 50 trafilo do Urze_du Gminy,
kt6ry nie ma takich doswiadczen. Moze przyszle moje postanowienia nie be_d^. mialy takich
mankament6w. Zycz^ mieszkancom aby ta trudna spraw zakonczyla si? szybkim powstaniem
obwodnicy.

Soitys wsi Bocian Pan Jan Szopa - na ostatniej sesji Pani Radna Konca stwierdzila, ze kto
nie chce obwodnicy niech stoi w korkach. Chcialbym ja^ zatem zapytac, czy kiedy byto
glosowanie w sprawie przyj^cia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego
trzymala r^ce pod stolem czy glosowala za?

Radny Pani Leokadia Konca - moje wystapienie na ostatniej sesji mialo charakter szopki
noworocznej. Tekst nie odzwierciedla moich poglad6w, a wiersz byl pisany przezjedn^ noc.
Impulsem do jego napisania byt wiersz kt6ry napisalam na Wigili$ w mojej pracy, za co
p6zniej otrzymatam premi^. Niech Pan Sohys nie lapie mnie zatem za sl6wka. Mog? tylko
dodac, ze myslalam, iz wsp6tpraca Radnej z Sohysem b^dzie si$ lepiej ukiadac. Tymczasem
slysz? oskarzenia na zebraniu wiejskim, ze nie wiadomo po czyjej jestem stronie.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta - iatwo jest rozliczac innych. Zwracam si$ jednak do pana
Jana, gdyby prawo wymagalajedynie Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego
to obwodnicajuz by powstafo. Jesli tak niejest to prosz? nie miec pretensji do radnych.

Radny Pan Waldemar Kloch - wszyscy jako mieszkancy wiemy, ze problemem jest brak
obwodnicy. Odczuwamy to stoja^c w korkach na drodze krajowej nr 17 w czwartki, pia_tki i
poniedzialki. Procedura administracyjna w kwestii budowy obwodnicy jest dlugotrwala i nie



powinnismy jej naduzywac. Kazde rozwiazanie kwestii przebiegu obwodnic be_dzie dobre.
Uwazam, ze Rada Gminy Kolbiel nie ma wlasciwej Komisji do analizy prawidlowosci
prowadzonego post^powania, o co prosi Pan Tkacz. Wyroki sajdu w takich sprawach sq. r6zne.
Sajj nie jest zwia_zany wyrokiem innego sadu czy tez wlasnym, w Polsce precedens nie jest
zr6dlem prawa.

Radny Pan Andrzej Prasula - nawiazuja^c do uchwaty w sprawie zatwierdzenia plan6w
odnowy, apeluje do Sohys6w tych miejscowosci gdzie nie ma stowarzyszen, fundacji,
jednostek OSP czy innych organizacji, aby zainicjowali stworzenie przez mieszkanc6w takich
plan6w odnowy. Wtedy tego typu dokumentjest pod r$kaJ mozna z niego korzystac.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta - popieram ten apel. Plan odnowy danej miejscowosci
mozna przyjaj6 na kazdej sesji. Dobrze jest kiedy takie dokumenty tworza_ sami mieszkaricy.
Zwracam uwag$, ze z pozyskiwania srodk6w w programie LEADER wylq,czone sq. rady
soleckie. Solectwa nie majq.bowiem osobowosci prawnej. Urz^d Marszalkowski zasypywany
jest pismami o wl^czenie do LEADERA r6wniez rad soleckich. Nie wykluczone zatem ze to
ograniczenie moze zostac zniesione. Jesli wszystko p6jdzie dobrze moze w przyszlym roku
Gmina uzyska od LGD srodki na place zabaw. Wszystkich zainteresowanych programem
LEADER zapraszam do korzystania z mojej pomocy, pomocy Pani Rzysko i Biura LGD.

Radna Pani Leokadia Konca - - mam pytanie do soltys6w, czy ktos w waszych
miejscowosciach prowadzi stron? internetowaJ? Jesli nie to warto si? tym zaj^c, szczeg61nie
teraz kiedy wioski otrzymaly do dyspozycji srodki soieckie. Warto realizacj? przedsi^wzie_c w
ramach funduszu soteckiego zarejestrowac. W kazdej miejscowosci sa^ gimnazjalisci lub
licealisci, kt6rzy potrafia^ zalozyc stron^ www i ch$tnie si^ tym zajma^. Za kilka lat moze to
byc cenna pami^tka dla naszych wnuk6w. Moze to byc nawet dow6d w sprawie, gdyz pami^c
ludzka bywa zawodna. 10 lat temu droga na Bocianie od drogi asfaltowej do lasu miaia
szerokosc 2 metr6w, po obu jej stronach rosly drzewa, a srodkiem po roztopach i deszczu
plynaj potok. Udalo si^ jednak skrzykn^c mieszkanc6w i wyci^c przydrozne drzewa i krzaki.
Gmina na odcinek 400 m drogi nawiozla okok> 50 wywrotek zwiru, co moze potwierdzic Pan
Nowak. Tymczasem obecnie Pan Sohys caly czas nachodzi mnie aby wycia_c jakies krzaki,
kiedy pr6buje mu uzmyslowic, ze sami mozemy poradzic sobie z tym problemem.

Soltys wsi G6zd Pan Henryk Florianczyk - korzystaj^c z okazji, ze sâ  radni powiatu
chcialbym poruszyc spraw? drogi do Celestynowa, kt6ra jest zalewana przez ciek wodny
plyna^cy z Bociana. Konieczne jest ponowne zamontowanie przepustu zniszczonego podczas
remontu nawierzchni. Obecnie woda przelewa sie_ przez asfalt co moze doprowadzic do
zniszczenia utwardzenia. Dodatkowo trzeba ustawic istniej^ce wczesniej znaki, byly juz
wypadki na tej drodze na wysokosci przystanku autobusowego.

Soltys wsi Bocian Pan Jan Szopa - kilka razy zwracalem si^ do Pani Radnej o interwencje_
w sprawie tych krzak6w, ona zglosita to Panu Parolowi i krzaki zostaly wyci^te.

Soltys wsi Karpiska Pan Eugeniusz Szostak - korzystna jest sytuacja kiedy sohysi sâ
jednoczesnie radnymi. Prosilbym jednak o lepszy kontakt radnych z mieszkahcami i radami
soteckimi. Nie wiemy o wielu sprawach, kt6rymi zajmuje si^ rada gminy.
ProszQ r6wniez o okopywanie dr6g gruntowych rowami, w innym przypadku nawozenie ich
zwirem nic nie da. Chcialbym tez aby mieszkancy nie utrudniali przejezdnosci ulic w
Karpiskach poprzez zostawianie na drogach pryzm obornika, nawet jesli ulica w polowie
nalezy do sa^siedniej wsi Czlek6wka.

Nast^pnie z okazji zblizaj^cego si$ Dnia Kobiet zlozy} zyczenia wszystkim obecnym na sali
obrad Paniom.
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Przewodnicz^cy podzie_kowal wszystkim za przybycie i zamknaj obrady XXIX-tej Sesji Rady
Gminy Kolbiel o godzinie 18 ̂ .

Do protokolu dolaj2zono:

1. Sprawozdanie z dzialalnosci Posterunku policji w Kolbieli - Komisariatu Policji w
Karczewie o stanie bezpieczenstwa i porzajiku publicznego na terenie Gminy Kotbiel
zarok2009.

2. List? obecno^ci radnych.

3. List$ obecnosci sohys6w.

4. Teksty przyj$tych uchwal wraz z uzasadnieniami,

Na tym protok6l zakonczono.

Protokolowal:
*. ^,

'^vw^ tw^
Pawei Caika Mdam Rosfomec
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